
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru SK Florbal Benešov 

konaného dne 6.4.2014 
 

 

Přítomni: Luděk Červ, Miloš Vojtíšek, Lukáš Brož, Jindřich Slunečko, Martin Mičlo, Ondřej 

Novotný 

Omluveni: Josef Vachtl,   

Host: sekretář Jakub Líska,  

  

 

Program:  

- Informace k možnosti získání grantu na mantinely 

- Jednání se starostou Města 

- Smlouva se spol. EXE SPORT s.r.o.  

- Různé 

 

 

1) Informace k možnosti získání grantu na nákup mantinelů  

VV vzal na vědomí informaci J. Lísky a J. Slunečka ohledně možnosti získat grant na nákup 

mantinelů do haly Jiráskova. J. Líska aj. Slunečno připraví žádost o grant z prostředků Města 

Benešov. V případě, že se nepodaří tento grant získat, bude podána žádost o nákup mantinelů 

prostřednictvím ČFbU s tím, že lze tyto splácet po čtvrtletních splátkách po dobu čtyř roků.  

Provede J. Slunečko a J. Líska do konce dubna 2014. 

 

2) Jednání se starostou Města Benešov 

            VV vzal  na  vědomí  informaci  podanou  L. Červem a M. Vojtíškem o chystaném jednání se 

starostou Města Benešov Ing. Hlavničkou ve věci úhrady nájemného za halu Bios za měsíce duben až 

červen 2014.  

SK je připraven na kompromisní řešení.  

Jednání dne 7.4.2014 se za SK zúčastní L.Červ, J. Vachtl a M. Vojtíšek. 

O jednání bude podána zpráva na příštím zasedání VV. 

 

3) Smlouva se spol. EXE SPORT s.r.o. 

VV projednal návrh smlouvy s dodavatelem florbalového zboží spol. EXE SPORT s.r.o. 

VV pověřuje M. Vojtíška jednáním se spol. EXE SPORT s.r.o. ohledně smlouvy, kdy 

požaduje následující podmínky: 

- Slevu nejméně 50% na vybavení pro A-tým,  

- souhlasí se snížením slevy na ostatní materiál pro ostatní kategorie na 25% 

- smlouva bude uzavřena maximálně na dva roky, tj. do 1.3.2016 

Zprávu o jednání se spol. EXE SPORT s.r.o. přednese M. Vojtíšek na příštím zasedání VV, 

návrh opravené smlouvy bude projednán a schválen VV a poté podepsán.  

 

4) Různé 

I) M. Mičlo přednesl žádost A-týmu mužů na poskytnutí finančních prostředků na pořízení 

triček s potiskem v případě vítězství A-týmu ve své soutěži a postupu o soutěž výše. VV souhlasí 

s poskytnutím částky max. 3.000,- Kč.  Trička zajistí L. Brož. 

 



II) J. Líska přednesl žádost rodičů o proplacení poplatku za účast starších žáků na kempu 

výběrů (200,- Kč na hráče, celkem 1.000,- Kč). VV konstatuje, že se jednalo o poplatek, za který 

hráč obdržel mj. oběd, tento poplatek nebude proplacen. 

 

III) M. Vojtíšek sdělil, že tým dorostenců zatím nemá na turnaj Prague Games 2014, kam je 

přihlášen, zajištěn dozor trenéra nebo jiné osoby. VV vyzívá členy SK nebo rodiče, zda by se toho 

chtěl někdo ujmout. 

 

IV) M. Vojtíšek a J. Líska přednesli informaci, že fotbalový klub nabídl dočasné využití 

jejich časů v hale Jiráskova (do konce tohoto školního roku), a to v úterý od 16:00 do 18:00. Tyto 

časy budou využity pro kategorie dětí. V další sezóně bude tento čas opět využíván fotbalovým SK. 

 

V) L. Brož kontaktuje Tomáše Mareše s nabídkou (žádostí) o zřízení oficiálního 

facebookového profilu SK a dále o péči a aktualizaci nové informační skříňky v Nádražní ul.  

 

VI) J. Líska přednesl žádost o poskytnutí příspěvku na nákup materiálu (cen v podobě 

florbalových hokejek apod.) pro účastníky soustředění. VV souhlasí s poskytnutím částky max. 

3.000,- Kč.  Nákup materiálu zajistí M. Vojtíšek po dohodě s J. Lískou. 

 

 

 

 Příští termín jednání VV dle domluvy. 

 

 

 

 

 

 Zapsal: Luděk Červ   

 

 

 

 


